
Forord: 

Kære medlem. 

Tak fordi du interesserer dig for hvad der foregår i klubben. Du kan herunder læse 

hvad der blev drøftet ved bestyrelsesmødet. Bestyrelsen arbejder altid for at skabe det 

bedste sted for dig og alle andre, så er der noget du ønsker der skal drøftes og tages 

stilling til, så er du mere end velkommen til at kontakte os 

 

DAGSORDEN BESTYRELSESMØDE 

TIRSDAG D. 10/05 KL. 17:00 

 

Deltagere: Niels Kildelund, Stine Winther, Vivi Kildelund, Frederik Drøscher, Poul Syberg, Trine 

Nielsen, Malene Lauridsen, Jens Hald (Suppleant, forlod mødet 18:00) og Anne-Mette Nydam 

(Suppleant) 

Afbud: Søren Koch, Bente Ærenlund 

 

PKT. 0 Velkomst v. Niels Kildelund 

- Formand Niels Kildelund byder velkommen til dagens møde og informere om dagens afbud 

til mødet 

 

PKT. 1 Godkendelse af sidste referat 

- Alle bestyrelsesmedlemmer har godkendt sidste gangs referat 

 

PKT. 2 Status på udvalg 

- Sportsudvalget (FM: Søren Koch) 

o GOG Håndbold har inviteret til informationsmøde omkring vores U15 afdeling for den 

kommende sæson. Mødet vil blive afholdt d. 11. maj. 

o Bestyrelsen har diskuteret om struktur bag det nuværende sportsudvalg giver mening, eller 

om der skal ses på en ny struktur for udvalget. Bestyrelsen ser positivt på en fornyelse af 

strukturen.  

 

 

 



- Forretnings-/økonomiudvalget (FM: Vivi Kildelund) 

o Der blev fremlagt regnskab for det afholdte U17-19 DM. Kasser Vivi Kildelund fremlagde 

et yderst tilfredsstillende regnskab som klubben er yderst taknemmelige for. Derfor skal der 

også lyde en tak til alle dem som hjalp til og kom i hallen.  

- Tøjudvalget (FM: Malene Lauridsen) 

o Der vil blive afholdt stor skiftedag d. 24 maj - her vil alle trænere indlevere træningstasker, 

så hvis i har et sæt derhjemme skal det indleveres til trænerne. 

- GOG CUP (FM: Frederik Drøscher) 

o Der har siden sidste bestyrelsesmøde været afholdt møde i udvalgt. En positiv dialog med 

trænerne om påbegyndelse om at invitere hold til stævnet. Ligeledes bedes alle U13 og U15 

forældre om at afsætte weekenden d. 16.-17.-18. september til at kunne hjælpe med 

afviklingen af stævnet.  

- Baludvalget (FM: Frederik Drøscher) 

o Siden sidste bestyrelsesmøde har baludvalget afholdt ”DM-FEST” for at fejre de hold som 

har været til DM. I år afholdt vi festen fredagen efter DM og ikke om søndagen som vanligt. 

Vi ser positivt på ændringen, da flere holdkammerater kunne deltage i festlighederne.  

o Derudover har baludvalget planlagt stor afslutningsfest for alle hold fra U17 og opefter d. 3. 

juni - her vil der blive kåringer af diverse priser. Vi håber at se alle til en festlig aften. 

Tilmelding via Facebook og Mobilepay.  

- Sponsorudvalget (FM: Niels Kildelund) 

o Intet nyt at berette 

- Sekretariatet (FM: Stine Winther) 

o Der er stadig ikke fundet en afløser for Bente Ærenlund, men vi er i positivt dialog med en 

overtager. Du er stadig meget velkommen til at kontakte næstformand Stine Winther på mail 

swi@oure.dk med gode relevante personer eller hvis jobbet lige er noget for dig 

- Lotteriudvalget (FM: Niels Kildelund) 

o Intet nyt at berette  

- SoMe udvalget (FM: Frederik Drøscher) 

o En stor del af SOME-udvalget var med til at hjælpe til ved det afholdte DM - de var med til 

at afvikle den livestreaming som blev sendt ud via Facebook. Vi er meget glade for det 

arbejde udvalget har præsteret i weekenden og generelt resten af året.  

- Det Gule Hjørne (FM: Christoffer Dreyer, KP: Frederik Drøscher) 

o Der har siden sidste bestyrelsesmøde været møde i udvalget for at koordinere de kommende 

hjemmekampe. Derudover har vi snakket om at få et bedre overblik over hvem som kommer 

og ikke kommer, for at sikre at hjørnet bliver fyldt til de vigtige kampe.  

mailto:swi@oure.dk


o Der arbejdes også i at finde en sponsor til ”Det Gule Hjørne” for at sikre drikkelse før hver 

hjemmekamp. 

- Mini-Mini afdelingen (FM: Trine Nielsen) 

o Mini-Mini afdelingen har sidste træning for sæsonen d. 18. maj hvor der vil blive lavet 

afslutning. 

- Børneafdelingen (FM: Jens Hald/Trine Nielsen) 

o Der afholdes det sidste børnetrænermøde d. 18. maj 

o Tirsdag d. 31. maj vil der blive afholdt børneafslutning for vores U9 til og med U15 hold. 

Her er I som familie inviteret til at fejre denne sæson sammen med resten af klubben. 

Invitationen finder i på GOG Håndbolds Facebook side eller hos jeres holdleder.  

- Ungdomsafdelingen (FM: Carsten Langager, KP Niels Kildelund:) 

o Efter at Bent Møller er trådt ud af bestyrelsen med øjebliklig virkning, så overtager Niels 

Kildelund kontaktpersonsrollen for ungdomsafdelingen 

- Seniorafdelingen (FM: Sandra Bruun, KP Niels Kildelund :) 

o Efter at Bent Møller er trådt ud af bestyrelsen med øjebliklig virkning, så overtager Niels 

Kildelund kontaktpersonsrollen for seniorafdelingen 

- Dame 1. div udvalget (FM: Christian Trodsøe, KP: Niels Kildelund) 

o Det er med stor glæde at vi kan fortælle Christian Trodsøe alligevel fortsætter samarbejdet 

med klubben som koordinator på vores 1.divisions damer, derudover tiltræder Christian også 

som assistenttræner for Peter Due og resten af holdet. 

 

PKT. 3 Status på igangværende projekter 

- Landsstævnet 2022 (Tovholder: Frederik Drøscher, Stine Winther og Niels Kildelund) 

o Efter en hård tid med få tilmeldinger som frivillig hjælper til L22 har vi fået 

nedgraderet vores antal fra 9 til 3 veje som skal dækkes. Det betyder vi skal bruge 90 

hjælpere og vores nuværende status er 35 hjælpere. 

o Derfor vil vi opfordre til at I hjælper GOG Håndbold med en enkelt vagt, dette ville 

hjælpe os meget. 

o Tilmelding som frivillig kan gøres via dette link: 

https://forms.gle/6TPD5sGSc79Y4g6Q8  

- Målmandensdag (Tovholder: Trine Nielsen) 

o Målmandensdag er bestem ikke et glemt event, men det er pt. svært at finde en dato 

for afvikling som også passer vores liga-mandskab som skal hjælpe til. Der ses på en 

ny dato i den kommende sæson 

https://forms.gle/6TPD5sGSc79Y4g6Q8


- Uofficielt U15 Danmarksmesterskab (Tovholder: Frederik Drøscher og Søren Koch) 

o GOG Håndbold har været til dialogmøde med DHF sammen med de andre 

arrangører for Uofficielle mesterskaber. Et møde hvor der blev lyttet til begge parters 

holdninger. Nu venter vi DHF med en konklusion/returmøde.  

- U17-19 DM (Tovholder: Frederik Drøscher og Bente Ærenlund) 

o GOG Håndbold var været for U17-19 DM for drenge i denne sæson. En weekend 

som er forløbet rigtig godt. Her er meget ros til klubben for dens mange initiativrige 

og gode afvikling af stævnet. Vi i bestyrelsen er taknemmelige for de frivillige 

hænder som har hjulpet til hele weekenden. Uden jer var der intet stævne.  

- Styrketræning for børn (Tovholder: Stine Winther) 

o Klubbens nye initiativ med styrketræning for børn er under god udvikling. Der 

arbejdes lige nu i at indkøbe materiale som kan bruges. Derudover arbejdes der i at 

finde en dato for afprøvning af konceptet.  

- Styrketræningslokalet (Tovholder: Malene Lauridsen) 

o Efter at Bent Møller er trådt ud af bestyrelsen med øjebliklig virkning, så overtager Malene 

Lauridsen kontaktpersonsrollen for seniorafdelingen 

- Håndboldskole 2022 (Tovholder: Trine Nielsen og Jesper Madsen) 

o GOG Håndbolds Håndboldskole blev udsolgt på tre dage med hele 60 tilmeldte, 

fordelt på 30 drenge og 30 piger. Vi er utrolig glade for den samling af børn som 

kommer til dette års håndboldskole, og vi ser meget frem til at afholde denne.  

- Vejledninger ift. etik som trænere (Tovholder: Søren Koch og Anne-Mette Nydam) 

o Bestyrelsen arbejder i at finde en balancegang i mulig håndteringen af flere 

scenarier. Der arbejdes i materiale fra DGI og DIF som vil være vores primære 

udgangspunkt. Dette punkt vil der i den kommende fremtid blive arbejdet mere 

omkring og evt. i samarbejde med punktet med vores kommende håndbog. 

- Ansættelse af ny ansvarlig for damesiden (Tovholder: Niels Kildelund)  

o Det er med stor glæde at vi kan fortælle Christian Trodsøe alligevel fortsætter samarbejdet 

med klubben som koordinator på vores 1.divisions damer, derudover tiltræder Christian også 

som assistenttræner for Peter Due og resten af holdet. Derfor afgår dette punkt fra næste 

bestyrelsesmøde.  

- Cykelsponsorløb (Tovholder: Frederik Drøscher) 

o Intet nyt at berette - vi afventer den nye sæson 

 



- VEO Kamera (Tovholder: Frederik Drøscher) 

o Klubben har i en længere periode snakket om at anskaffe en eller flere sæt af VEO 

kamera til træning og kampe. Der er efterfølgende blevet sat et kamera op i hal 1 fra 

divisionsforeningens side. Derfor er der på nuværende tidspunkt ansøgt en fond 

omkring et sæt VEO kamera. Vi afventer svar fra fonden.  

- 50 års jubilæum 2023 Tovholder: (Frederik Drøscher og Niels Kildelund) 

o D. 1. maj 2023 kan GOG Håndbold fejre 50 års jubilæum. Dette skal fejres og 

bestyrelsen vil nedsætte et udvalg til at arrangere dette. Der vil komme meget mere 

information på et senere tidspunkt 

- Materialeforvalter (FM: Marlene) 

o Bestyrelsen har længe snakket om hvilke slag og hvor meget materiale vi har 

liggende omkring i hallen. Dette vil vi nu få styr på og derfor indsættes Malene 

Lauridsen i samarbejde med Stine Winther og Trine Nielsen som materialeforvalter i 

klubben. 

 

PKT. 4 Indkommende forslag 

- Ansættelse af trænere og offentliggørelse (Drøscher) 

o Bestyrelsen og sportsudvalget skal beklage den proces der har været ift. 

offentliggørelse af trænere i denne sæson. Vi arbejder nu på at få nedskrevet en 

proces for at undgå liggende scenarier som i år. Processen udarbejdes i samarbejde 

med Skolerne i Oure 

- Uddannelse af trænere og budget (Stine) 

o Bestyrelsen vil gerne have at GOG Håndbold har nogle af de bedste og udlærte 

trænere i klubben. Derfor vil vi fremtiden se på muligheder for at tilbyde vores 

trænere at komme til uddannelse og fordrage med relation til håndbolden, både 

fysisk og psykisk. Derfor nedsættes der et udvalg bestående af Stine Winther og 

Trine Nielsen  

- Håndbog (Stine, Anne-Mette og Drøscher) 

o Bestyrelsen vil gerne give nye trænere samt garvede trænere gode betingelser for at 

arbejde inde for den kultur klubben er bygget på. Derfor arbejdes der i en håndbog 

som kan være behjælpelig både til trænere og forældre om klubbens kultur, 



organisation og håndtering. Håndbogen forventes at være færdig til opstart af den 

nye sæson.  

 

PKT. 5 Nyt fra formanden 

- Bestyrelsessammensætning  

o Efter at Bent Møller har trukket sig med øjebliklig virkning fra bestyrelsen vælges 

Anne-Mette Nydam som er første suppleant og vælges derfor ind som menigt 

medlem i bestyrelsen indtil næste generalforsamlingen.  

 

PKT. 6 Eventuelt 

- Ingen punkter under eventuelt  


